
Finansudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 6. juni 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

Aktstk. 114

Aktstykke om økologisk arealtilskud

Spørgsmål 1
Enhedslisten finder det positivt, at der bevilges flere penge til økologisk areal-

tilskud. Enhedslisten er dog undrende over, hvorfor det kun drejer sig om i alt

50 mio. kr. til øget arealtilskud og til øget administration eftersom regeringen

meldte ud i forbindelse med lancering af Vækstplan for dansk Økologi, at re-

geringen og Dansk Folkeparti har ”afsat mere end 1 mia. kr. til Økologisk Are-

altilskud i 2018-2019, så vi kan imødekomme en søgning, der er på niveau

med den rekord store søgning, der gennemsnitligt har været i 2015-2017. Det

er 373 mio. kr. mere, end der allerede er afsat til Økologisk Arealtilskud i Fø-

devare- og Landbrugspakken.” Enhedslisten vil gerne bede ministeren om en

uddybning af denne forskel.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Rune Lund (EL).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Rune.Lund@ft.dk og til

lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Joachim B. Olsen

formand
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